



English Version

Policy Name:	Sustainable Campus Food Farming Policy
--------------	---

▪ **Policy Information:**

Code:	PS_62_SDG15_1
Issue date:	2018
Revision, Date:	V05, 2025
Evaluation Frequency:	Yearly
Level of Confidentiality:	Public
Pages:	1
Policy Approved Date:	22 Feb 2018
Decision of the Deans Council:	24 July 2018/2019

▪ **Responsibilities and implementation:**

Follow-up, review and development:	Strategies and Policies Committee, Sustainability and Ranking Office
Accreditation:	Human Resources and Institutional Development Unit
Application (scope):	Deanships, academic colleges, scientific and administrative centers, administrative units and departments.

▪ **Policy Statement:**

The University is committed to promoting sustainable food farming on campus by implementing practices that minimize environmental impact and support biodiversity. This is achieved by following environmental standards that contribute to sustainability and conserve natural resources in food production.

▪ **Policy objectives (desired outcomes):**

1.	Improve the quality of food grown on campus to meet sustainability standards.
2.	Support biodiversity and reduce the environmental impact of campus farming.
3.	Raise awareness of sustainable farming practices among students and faculty members.

▪ **Related procedures:**

1.	Campus Sustainable Food Farming Practices Monitoring Procedure
----	--

▪ **Key Performance Indicators (KPIs):**

1.	Percentage of Campus-Grown Food Meeting Sustainability Standards
----	--

▪ **Recommendations of the last review:**

1.	Conduct specialized awareness workshops for students and staff on the importance of sustainable farming and its environmental impact.
2.	Expand and develop areas dedicated to sustainable farming within the campus.
3.	Collaborate with external specialists to implement best practices in sustainable farming.

النسخة العربية

اسم السياسة	سياسة الزراعة المستدامة للغذاء في الحرم الجامعي
-------------	---

المعلومات العامة:

الرمز:	PS_62_SDG15_1
تاريخ الإصدار:	2018
رقم المراجعة، وتاريخها:	V05, 2025
التقييم الدوري:	سنوياً
مستوى السرية:	عام
عدد الصفحات:	1
تاريخ اعتماد السياسة:	22 Feb 2018
قرار مجلس العمداء:	24 July 2018/2019

المسؤوليات والتطبيق:

المتابعة والمراجعة والتطوير:	لجنة الاستراتيجيات والسياسات، ومكتب الاستدامة والتصنيفات
الاعتماد:	وحدة الموارد البشرية والتطوير المؤسسي
التطبيق (النطاق):	العمادات، والكليات الأكاديمية، والمراكز العلمية والإدارية، والوحدات والدوائر الإدارية.

نص السياسة:

تلتزم الجامعة بتعزيز الزراعة المستدامة للغذاء في الحرم الجامعي عبر تطبيق ممارسات تقلل من التأثير البيئي وتدعم التنوع البيولوجي، من خلال اتباع معايير بيئية تساهم في تحقيق الاستدامة والحفاظ على الموارد الطبيعية في إنتاج الأغذية.
--

أهداف السياسة (النتائج المرجوة):

1.	تحسين جودة الأغذية المزروعة في الحرم الجامعي لتتوافق مع معايير الاستدامة.
2.	دعم التنوع البيولوجي وتقليل الأثر البيئي للزراعة داخل الحرم الجامعي.
3.	تعزيز الوعي بالممارسات الزراعية المستدامة بين الطلاب وأعضاء هيئة التدريس.

الإجراءات المرتبطة:

1.	إجراء مراقبة ممارسات الزراعة المستدامة للأغذية في الحرم الجامعي
----	---

مؤشرات الأداء:

1.	نسبة الأغذية المزروعة في الحرم وف"فا لمعايير المستدامة
----	--

توصيات آخر مراجعة:

1.	تنفيذ ورش عمل توعوية متخصصة للطلبة والعاملين حول أهمية الزراعة المستدامة وتأثيرها على البيئة.
2.	زيادة المساحات المخصصة للزراعة المستدامة داخل الحرم الجامعي وتطويرها.
3.	التعاون مع جهات خارجية متخصصة لتطبيق أفضل الممارسات في الزراعة المستدامة.